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Fax 08-508 09 019 
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Protokoll Norrmalms pensionärsråd 

Datum: den 19 januari 2015  

 

Ledamöter    
            Kerstin Rosenqvist Hedler (SPRF) 

            Brigitte Straubinger (PRO) 

            Arne Johannesson (SPF) 

            Lena Hertzman (SPF) 

            Barbro Gåije (PRO) 

Ersättare 
            Kerstin Sund (SPF) 

            Roland Christell (SPF) 

            Valeri Surell (RPG) 

            Kurt Söderberg (PRO) 

            Iva Widerström (PRO)  

 

Anmält förhinder 

            Iva Widerström (PRO) 

 

 I tjänsten närvarade 
           Anne Höjer, avdelningschef 

Sara Alvfeldt, sekreterare 

Ida Öhman Pils, verksamhetscontroller 

  

 

  

…………………………….. 

Sekreterare 

 

Protokollet justeras   

 

 

Datum 2015-01-21    

 

 

…………………………........ 

Kerstin Rosenqvist Hedler 
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Protokoll Norrmalms 

pensionärsråd 

 

 

§ 1   

Formalia 
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2   

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes.  

 

§ 3   

Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

 

§4 

Rådets konstituerande 

Kerstin Rosenqvist Hedler valdes enhälligt till pensionärsrådets ordförande. 

Barbro Gåije valdes enhälligt till vice ordförande.  

 

 

§5 

Nämndärenden 

Verksamhetsplan och budget för Norrmalms stadsdelsnämnd 

år 2015 

Dnr 1.1.-5/2015 

 

Rådets ledamöter har inte några synpunkter på ärendet då 

handlingarna inte har kommit dem tillhanda.  

 

Detaljplan för Väderkvarnen 20 - svar på remiss från 

stadsbyggnadskontoret  

Dnr 1.5.3.-769/2014 

 

Rådets ledamöter har inte några synpunkter på ärendet då 

handlingarna inte har kommit dem tillhanda.  

 

Förändrad organisation för centralt verksamhetsstöd för 

Paraplysystemet – svar på remiss från kommunstyrelsen  

Dnr 1.2.-756/2014  

 

Rådets ledamöter har inte några synpunkter på ärendet då 

handlingarna inte har kommit dem tillhanda.  

 

 

Övriga frågor 

Arne Johannesson tar upp frågan om årliga utbildningar för nya 

ledamöter i pensionärsrådet som handlar om rådets roll och 

uppgifter. Anne Höjer kommer svara på den frågan vid nästa 

sammanträde.  
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Protokoll Norrmalms 

pensionärsråd 

 

Arne Johannesson diskuterar behovet av ett möte mellan 

kommunens företrädare och representanter för gode män och 

förvaltare gällande avskrivningar av fordringar. Mötet skulle syfta 

till att hitta gemensamma åtgärder för att hjälpa de äldre som 

riskerar att få skulder. Anne Höjer kommer ta upp frågan på nästa 

sammanträde.  

 

Kurt Söderberg önskar få information av förvaltningen om 

bedömningen och tillämpningen av en skälig levnadsnivå enligt 4 

kap 1 § socialtjänstlagen. Anne Höjer meddelar att hon ska fråga 

Helena Andersson som är chef på beställarenheten om hon kan 

informera om detta på rådets marsmöte.  

 

Lena Hertzman önskar att ”fixarnisse” kommer och informerar om 

sin verksamhet och att kontakt tas med patientnämnden för en 

eventuell presentation av deras verksamhet. Kerstin Rosenqvist 

Hedler önskar att en representant från park- och miljö kommer och 

informerar om deras arbete utifrån bland annat tillgänglighetsfrågor. 

Sara Alvfeldt kommer att kontakta de olika 

organisationerna/avdelningarna om detta.  

 

 

Information från förvaltningen 

Sara Alvfeldt informerar om att Samia och Emelie från 

beställarenheten kommer att informera om sitt demensprojekt den 9 

mars på rådets egna tid. 

 

Det bestäms att rådets ledamöten ska få nämndhandlingarna 

utskickade  inför nästa pensionärsråd också. Därefter tar ledamötena 

del av handlingarna med hjälp av sina ipads.  Eva Eriksson som är 

IT- ansvarig på förvaltningen kommer titta in vid nästa 

sammanträde för att höra efter om det finns några frågor kring 

ipadsen. 

 

§ 7 

Nästa möte hålls den 9 februari 2015. 

                  

                § 8 

                 Rådets ordförande avslutar mötet. 

  

            10.45–12.00 Ledamöternas egna råd. Ipads kvitteras ut. Eva  

Eriksson instruerar och informerar rådet om funktion m.m. med  

bistånd av Sara Alvfeldt 

 

 

 

 


